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PROTOKÓŁ Nr VII / 2011 

 

z obrad sesji 

Rady Miasta Mława  

odbytej w dniu 28 czerwca 2011r. 

w sali Miejskiego Domu Kultury 

 

 

 
Obrady siódmej zwyczajnej sesji Rady Miasta Mława otworzył Przewodniczący 

Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski o godz.13oo. 
 
 
Powitał serdecznie Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego, Panie i Panów 

Radnych, Sekretarza Miasta Mariusza Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka 
Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów, prezesów 
spółek komunalnych, kierowników jednostek podległych, przedstawiciela Centrum 
Aktywności Lokalnej Panią Lenę Chodkiewicz, Dyrektora M.O.P.S. Dorotę Kaczorek-
Urban, Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta wraz z radnymi, przedstawicieli 
mediów oraz mieszkańców miasta. 
 
Ad. pkt 2 
 
Zgodnie z porządkiem obrad wręczenie Certyfikatu CAL za aktywną i wyróżniającą pracę 
na rzecz rozwoju i integracji społeczności lokalnej zostanie poprzedzone prezentacją 
multimedialną, której dokona Pani Dorota Kaczorek-Urban Dyrektor MOPS. 
/ Przedstawiona prezentacja stanowi załącznik do protokołu /. 
 
Dyrektor MOPS Dorota Kaczorek-Urban 
podziękowała radnym za wsparcie i dobrą wole przy omawianiu wielu spraw na 
posiedzeniach komisji. 
Nadmieniła , że na terenie Polski jest ponad 2500tyś. ośrodków pomocy społecznej, a 
tylko 50 z nich posiada taki certyfikat, a 12 przygotowuje się do jego uzyskania. 
Z wyróżnienia jakie otrzymali pracownicy MOPS są bardzo dumni i nie odpuszczą w 
kolejnych działaniach. 
 
Głos zabrała również Pani Lena Chodkiewicz koordynator działań Stowarzyszenia w 
Warszawie, która stwierdziła , że Mława jest aktywnym miastem, co widać już kiedy 
wjeżdża się do miasta. Powstają nowe budowle, ale aktywność ta przewija się nie tylko w 
ruchu zewnętrznym, ale również wewnątrz instytucji, a takim przykładem jest np. MOPS. 
Jest to wyjątkowy ośrodek, który wykorzystuje w swojej współpracy bardzo współczesne 
narzędzia. 
Pogratulowała Dyrektorowi Ośrodka oraz zespołowi za wykonanie tak wspaniałej pracy. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
to bardzo radosny dla nas tu zgromadzonych , ale również mieszkańców miasta dzień z 
uwagi na fakt, że na uzyskanie tego certyfikatu trzeba było solidnie zapracować. Jest to 
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oczywiście wielki wysiłek Pani Dyrektor MOPS, która wraz z pracownikami i osobami 
udzielającymi się w ramach wolontariatu wykonała taką pracę. Również mieszkańcy 
Mławy zdecydowali się pracować dla drugich ludzi, poświęcać swój czas i pomagać 
osobom potrzebującym. Wyraził zadowolenie , że Pani Dyrektor nadal deklaruje taką 
współpracę oraz cieszy się z faktu, że przez okres 4 lat zmieniony został  wizerunek 
MOPS, jest dobra atmosfera i widoczne efekty pracy.  
Podziękował również Pani Lenie Chodkiewicz, która zechciała przyjechać do Mławy po 
to, by mieszkańcy mogli usłyszeć wiele dobrych słów o naszym mieście. To, że Mława 
jest tak dynamiczna jest to zasługa wszystkich mieszkańców, którzy są wspaniali, ambitni 
i pracowici. Dlatego z dumą reprezentujemy to społeczeństwo i miasto i w tym gronie 
będziemy pracować na rzecz naszych mieszkańców. 
 
 Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski wspólnie z Przewodniczącym Rady Miasta 
Krzysztofem Wasiłowskim na ręce Pani Dyrektor złożyli serdeczne podziękowania. 
 
Sekretarz Miasta odczytał list gratulacyjny jaki wpłynął na ręce Burmistrza Miasta od 
Wicemarszałka, za dotychczasowe zaangażowanie w realizację projektów systemowych. 
 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na sali jest quorum  
władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 
Obecnych 18 radnych , nieobecnych / usprawiedliwionych / 3 radnych: 
- radny Andrzej Lampkowski,  
- radna Agnieszka Pietrzak,  
- radna Teresa Szulc. 
 
Zapytał , czy są uwagi do porządku obrad. 
 
 Uwag do porządku obrad nie wniesiono, Rada Miasta w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie / 18 głosami za / przegłosowała zaproponowany porządek obrad przez 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Ad. pkt 3 

 
Przewodniczący Rady Miasta  na Sekretarza Obrad zaproponował radnego 

Janusza Wojnarowskiego. 
 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 
 
Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania / 18 

głosami za / Sekretarzem Obrad VII sesji Rady Miasta został wybrany radny Janusz 
Wojnarowski. 

 
Ad. pkt 4 

 
 Przewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokoł  z VI sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 11 maja 2011r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta i 
każdy radny mógł się zapoznać. 

 
Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska jednogłośnie 

/ 18 głosami za / przyjęła protokoł z VI sesji Rady Miasta odbytej w dniu  
11 maja 2011r. 

 
Ad. pkt 6 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2010r. przedstawił  
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski posługując się prezentacją 
multimedialną, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
 Zgodnie z art. 270 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych (Dz. U. Nr157, poz.1240 z późn. zm.) organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie 
finansowe jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po 
roku budżetowym. 
 W dniu 31 marca 2011 roku Burmistrz Miasta przekazał na ręce 
Przewodniczącego Rady Miasta sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 
za 2010 rok, sprawozdanie finansowe Miasta za  2010 rok, roczne 
sprawozdanie z wykonania planów finansowych jednostek, dla których 
organem założycielskim jest jednostka samorządu terytorialnego za 2010 
rok oraz informację o stanie mienia na dzień 31 grudnia 2010 roku. 
 W dniu 19 i 31 maja 2011 roku Komisja Rewizyjna rozpatrzyła 
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2010r. wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, sprawozdanie finansowe 
Miasta za 2010 rok oraz informację o stanie mienia . 
 Po przeanalizowaniu w/w dokumentów Komisja  Rewizyjna wydała 
pozytywną opinię o wykonaniu budżetu Miasta za 2010 r.  
                                   
Szczegółowe informacje dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu 
miasta za 2010r. przedstawił Skarbnik Miasta Henryk Antczak.  
Zgłosił następujące autopoprawki: 
str. 12 - wiersz 11 od góry, jest 5.163.504.000,00, winno być    516.350,00 
zł; 
str. 14 - wiersz 6 od góry, jest  97,10 %, winno być 102,98 %; 
str. 21 - wiersz 3 od dołu, jest 190,70 %, winno być 92,06 %; 
str. 25 - wiersz 12 od góry jest 3. Zespół Placówek          
              Oświatowych, winno być 3. Zespół Placówek  
              Oświatowych Nr 2 ; 
str. 27 - plan dotacji dla gimnazjów niepublicznych 

1.  289.505 zł 
2.  408.799 zł 
3.  170.857 zł 

str. 66 - wiersz 24 od dołu, jest wywóz nieczystości, winno być           
wystawy czasowe. 
 
Plan budżetu miasta Mława 
W budżecie Miasta Mława uchwalonym na rok 2010 Uchwałą Nr 
XL/439/2009 Rady Miasta w Mławie z dnia 30 grudnia 2009 r. zaplanowano: 
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- dochody w wysokości - 76.463.682,14 zł 

- wydatki w wysokości   - 80.463.682,14 zł. 

Deficyt w kwocie 4.000.000,00 zł, stanowiący różnice miedzy dochodami a 

wydatkami zaplanowano pokryć sprzedażą papierów wartościowych 

wyemitowanych przez Miasto Mława.  

Zaplanowano przychody budżetu w wysokości 8.318.388,00 zł.  

w tym: 

- papiery wartościowe (obligacje komunalne) w wysokości 8.318.388,00 zł. 

Zaplanowano rozchody budżetu w wysokości 4.318.388,00 zł w tym: 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów w wysokości 

448.900,00 zł, 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek w wysokości 

369.488,00 zł, 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych (obligacji komunalnych) w wysokości 3.500.000,00 zł. 

W toku wykonywania budżetu wprowadzane były zmiany przez Radę 

Miasta i Burmistrza Miasta  w ramach bezpośrednich upoważnień 

ustawowych jak również upoważnień przyznanych Burmistrzowi przez Radę 

Miasta określonych w w/w uchwale. 

Planowany budżet Miasta Mława na koniec 2010 r. po dokonanych w ciągu 

roku zmianach wyniósł: 

- dochody w wysokości - 80.346.915,78 zł, 

- wydatki w wysokości   - 85.832.468,99 zł. 

Deficyt budżetu w kwocie 5.485.553,21 zł. planowano pokryć: 

- obligacjami komunalnymi na wydatki inwestycyjne w zakresie 

infrastruktury oświatowej i komunalnej w kwocie 3.981.612,00 zł, 

- wolnymi środkami, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku 

bankowym budżetu miasta, wynikającym z rozliczeń kredytów i pożyczek z 

lat ubiegłych w kwocie 1.503.941,21 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 4.326.423,32 zł ( w tym: z emisji papierów 

wartościowych w kwocie 4.318.388,00 zł oraz wolnych środków w kwocie 

8.035,32 zł) planowane na rozchody  

w wysokości 4.326.423,32 zł (spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 

tytułu kredytów w wysokości 448.900,00 zł, pożyczek w wysokości 

369.488,00 zł, emisji papierów wartościowych w wysokości 3.500.000,00 zł. 

Planowane przychody budżetu miasta  w kwocie 9.811.976,53 zł, rozchody 

w wysokości 4.326.423,32 zł  zostały wykonane w 100%. 

Planowane dochody budżetu miasta  na 1 stycznia 2010r. uległy  

zwiększeniu o kwotę 3.883.233,64 zł co stanowi 4,83 %. 

Planowane  wydatki budżetu miasta na 1stycznia 2010r  uległy zwiększeniu 

o kwotę 5.368.786,85 zł co stanowi 6,25%. 
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Wykonanie budżetu miasta Mława 

Dochody wykonano w kwocie 81.984.893,77 zł. co stanowi  102,04 %. 

Wydatki wykonano w kwocie 80.193.313,87 zł  co stanowi 93,43 %. 

Z przedstawionej części tabelarycznej sprawozdania wynika, że  na dobre 

wykonanie dochodów wpłynęły ponadplanowe dochody z udziałów w 

podatku dochodowym od osób prawnych (CIT) 143,12% , oraz podatku od 

czynności cywilnoprawnych 155,10%, co świadczy o ożywieniu 

gospodarczym na terenie miasta. Ponadto uzyskaliśmy ponadplanowe 

dochody z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 130,51% oraz 

podatku od nieruchomości 108,92%. 

 

W ramach wydatków majątkowych wniesiono wkłady do spółek prawa 

handlowego w kwocie 710.000,00 zł  dla: 

- Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o w Mławie w kwocie 

700.000,00 zł 

- Mazowieckiej Agencji Energetycznej w kwocie 10.000,00 zł  

W ramach wydatków majątkowych przekazano dotacje celowe na pomoc 

finansową  w kwocie 265.000,00 zł dla: 

- Powiatu Mławskiego z przeznaczeniem na realizację zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Rozbudowa i doposażenie do wymogów prawa 

oddziałów szpitalnych wraz z blokiem operacyjnym w Szpitalu S.P.ZO.Z. w 

Mławie” w kwocie 

200.000 zł. 

- Powiatu Mławskiego z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w kwocie 65.000,00 zł na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „ Zakup podnośnika pożarniczego SHD-25 oraz „ 

zakup lekkiego samochodu specjalnego kwatermistrzowskiego.” 

W ramach wydatków bieżących  przekazano dotacje celowe na pomoc 

finansową w kwocie 10.000,00 zł dla: 

- Powiatu Mławskiego z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących 

związanych z prowadzeniem Ośrodka Interwencji Kryzysowej działającej w 

ramach Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie w kwocie 10.000,00 zł 

W wydatkach bieżących największy udział stanowią wydatki na 

wynagrodzenia wraz  z pochodnymi razem jest to kwota 30.195.356,08 zł 

co stanowi 37,65 % wydatków ogółem. 

Drugą pozycję w wydatkach stanowią wydatki pozostałe w kwocie 

28.630.608,94 w tym wydatki na świadczenia społeczne oraz wydatki 

związane z działalnością statutową miasta jest to  35,70%  wydatków 

ogółem. 

Wydatki na obsługę długu publicznego wyniosły 1.569.965,25 zł. i stanowią 

1,91% wykonanych dochodów budżetu miasta , wskaźnik obsługi 

zadłużenia wskazuje na bezpieczny poziom  i nie stanowi zagrożenia 

realizowanego budżetu miasta. 
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Wydatki z tytułu udzielonych dotacji wyniosły 5.322.039,11 zł i stanowią 

6,64% ogółu wydatków bieżących. Dotacji udzielono m.in. ; Miejskiej 

Bibliotece Publicznej - 669.711,00 zł (na bieżącą działalność), Miejskiemu 

Domu Kultury - 866.312,00 zł (na bieżącą działalność), Miejskiemu Muzeum 

Ziemi Zawkrzeńskiej - 643.760,00 zł (na działalność bieżącą).  

Stacji Naukowej im. Profesora Stanisława Herbsta -107.500,00 zł ( na 

działalność bieżącą), Powiatowi Mławskiemu z przeznaczeniem dla 

Mławskiej Hali Sportowej - 374.444,00 zł  na bieżące wydatki , Państwowej 

Wyższej Szkole Zawodowej w Ciechanowie w kwocie 200.000,00 zł ( na 

bieżącą działalność)   

W realizacji wydatków nie dokonano przekroczenia planu finansowego. 

Nadwyżka  budżetu miasta roku budżetowego 2010 wyniosła 

1.791.579,90 zł. 

Wykonane przychody budżetu w 2010 roku to kwota  9.811.976,53 zł 

natomiast rozchody to kwota 4.326.423,32 zł różnica wynikająca z 

rozliczenia przychodów wynosi 5.485.553,21 zł. Różnica między dochodami 

a wydatkami roku 2010 w kwocie 1.791.579,90 zł oraz różnica z rozliczenia 

przychodów w kwocie 5 485 553,21 zł stanowią wolne środki w kwocie 

7.277.133,11 zł. do podziału w roku 2011. Skumulowany niedobór na 

zasobach budżetu na koniec 2010r. wynosi 31.234.619,90 zł.  

Stan zadłużenia Miasta Mławy na dzień 31.12.2010r. z tytułu 

zaciągniętych kredytów, pożyczek oraz emisji obligacji wynosi 

36.720.173,11 zł co stanowi 44,79% wykonanych dochodów budżetu 

miasta Mławy za rok 2010.  

Graniczna kwota określająca 60% limit ustawowy to  49.190.936,26 zł.  

W budżecie miasta w 2010r. przeznaczono na spłatę rat kredytów, 

pożyczek oraz wykup obligacji komunalnych  kwotę  4.318.388,004 zł oraz 

odsetek od nich należnych w wysokości 1.569.965,25 zł., wskaźnik obsługi 

zadłużenia miasta w 2010 roku wyniósł 7,18% wykonanych dochodów.  

Na 15% limit ustawowy należałoby przeznaczyć kwotę 12.297.734,07 zł.  

Prezentowane dane wskazują na bezpieczny poziom zobowiązań 

długoterminowych. 

Głównym zadaniem podczas wykonywania budżetu było utrzymanie 

prawidłowych relacji pomiędzy dochodami i wydatkami, cel ten został 

osiągnięty. 

 

Szczegółową realizację dochodów i wydatków według obowiązującej 

klasyfikacji budżetowej przedstawia załączone sprawozdanie tabelaryczne. 

 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz  odczytał Uchwałę Nr 

134/C/2011 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 
kwietnia 2011r. w sprawie wydania pozytywnej opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Mława sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 
2010r.  
/ załącznik do protokołu /. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie z 
wykonania budżetu miasta za 2010r. analizowane było na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady i uzyskało pozytywną opinię i otworzył dyskusję 
nad sprawozdaniem.  
 
Radny Jerzy Rakowski 
analiza budżetu po okresie sprawozdawczym ma charakter analizy 
przeszłości. To co było przedstawione przez instytucje i gremia, które 
badały ten dokument można powiedzieć z punktu widzenia faktów 
historycznych, że wszystko się sprawdza. Nie zostały naruszone 
podstawowe wartości, wykonanie nie przewyższa planowanych wydatków w 
budżecie. Jest wiele rzeczy pozytywnych np. budownictwo społeczne 
realizowane przez TBS i pomoc miasta w tej dziedzinie. Jest to pomoc 
miasta dla społeczeństwa, chociaż nie do końca dla najbiedniejszych. Radni 
poprzedniej kadencji przyjmowali propozycje, które zgłaszał Pan Burmistrz 
wraz ze Skarbnikiem i całym Urzędem. Dzisiaj pozostaje tylko ocena 
wykonania i nie ma większych uwag.  
Podkreślił, że Mława korzysta i realizuje projekty w ramach kapitału 
ludzkiego, za co wszystkim pogratulował. Trochę inaczej wygląda sprawa 
pozyskiwania tzw, środków twardych. Uważa, że szansa nie została 
wykorzystana w pełnym wymiarze. Zrealizowane inwestycje były 
finansowane w znacznej części z kredytu, a więc wzrosło zadłużenie i 
obsługa zadłużenia, co znacznie obniża możliwości inwestycyjne na 
przyszłość. 
Nadmienił, że na komisjach poruszył temat należności od dłużników 
alimentacyjnych, który jest bardzo trudnym tematem. Uważa, że należy 
zastanowić się jak poprawić ściągalność tych należności. Jest duża różnica 
między wykonaniem dochodów, a wydatków, co zauważyła również 
Regionalna Izba Obrachunkowa.  
Pogratulował wszystkim, którzy pracowali nad tym budżetem.    

 
 
Rada Miasta w głosowaniu jawnym / 14 głosami za ,  

4 radnych wstrzymało się od głosu /   podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 61 / 2011 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Mława za 
2010r., wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Mława za 
2010r. 
 
Ad. pkt 7 
 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poinformował , że 
kolejny punkt porządku obrad sesji dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława z tytułu wykonania 
budżetu na 2010r. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 
skierowany do Rady Miasta w sprawie wydania opinii o wykonaniu budżetu 
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miasta za 2010r. i wystąpienia z wnioskiem do Rady o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Prusinowski 
odczytał Uchwałę Nr 1/2009 Komisji Rewizyjnej z dnia 3 kwietnia br. wraz z 
uzasadnieniem w sprawie wydania opinii o wykonaniu budżetu miasta 
Mława za 2010r. i wystąpieniu z wnioskiem do RM o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława / załącznik do protokołu /. 
 
 Sekretarz Obrad Janusz Wojnarowski odczytał Uchwałę  
Nr 221/C/2011 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 
czerwca 2011r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Mława z dnia 31 maja 2011r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta Mława absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010r. /załącznik 
do protokołu /. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Mława. 
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym / 14 głosami za ,  
4 radnych wstrzymało się od głosu /   podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 62 / 2011 
 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława z tytułu 
wykonania budżetu na 2010r. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
podziękował za udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 
2010r. Jest to dla Burmistrza ważna uchwała i w sposób szczególny 
podziękował radnym, którzy popierali tę uchwałę. Nie była to łatwa praca. 
Jest to efekt wytężonej pracy również radnych poprzedniej kadencji, 
naczelników wszystkich wydziałów, pracowników Urzędu Miasta oraz 
dyrektorów i pracowników wszystkich jednostek podległych Burmistrzowi. 
Ma nadzieję, że rok następny nie będzie rokiem gorszym.  
Obecna Rada to grono ludzi odpowiedzialnych, którzy będą rzetelnie 
pracowali na rzecz miasta. W dniu dzisiejszym kieruje słowa podziękowania 
do wszystkich osób które pracowały nad realizacja budżetu. Jest to dla 
Burmistrza niezwykła satysfakcja pracować z takim zespołem 
zaangażowanych i pracowitych ludzi.  
 
Ad. pkt 8 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
 

DOCHODY (523.081,30 zł ) 

Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa (200.000,00 zł) 

Rozdział 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami w kwocie 
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(200.000,00 zł) dochody z tytułu sprzedaży działek i mieszkań z zasobu 

miasta Mława w kwocie (200.000,00 zł). 

Dział 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 

innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki 

związane z ich poborem (10.946,00 zł) 

Rozdział 75615 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i 

innych jednostek organizacyjnych w kwocie (10.946,00 zł) rekompensata 

utraconych  dochodów  w kwocie (10.946,00 zł). 

Dział 758 - Różne rozliczenia (174.173,00 zł) 

Rozdział 75814 - Różne rozliczenia finansowe w kwocie (174.173,00 zł) 

wpływ środków  z tytułu wydatków niewygasających w kwocie (174.173,00 

zł) w tym: nie zrealizowana wydatków na budowę układu komunikacyjnego 

w rejonie ulic; Rzymowskiego, Napoleońskiej i Granicznej P.T. w kwocie 

(44.408,00 zł) oraz budowę obwodnicy zachodniej Miasta Mława P.T. w 

kwocie (129.765,00 zł). 

Dział 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

(127.841,30 zł) 

Rozdział 85305 - Żłobki  (143.000,00 zł) 

dotacja z budżetu państwa z przeznaczeniem na utworzenie żłobka na 

terenie obiektu Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 z Oddziałami 

integracyjnymi im. Ewy Szelburg Zarembiny w kwocie (143.000,00 zł) w tym 

na zadania bieżące w kwocie 24.000,00 zł, oraz zadania inwestycyjne w 

kwocie 119.000,00 zł. 

Rozdział 85395 - Pozostała działalność (15.158,70 zł) 
zmniejszenie dotacji na realizacje projektu systemowego pt. „ Szansa dla 
Ciebie” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w kwocie 
(15.158,70 zł.). 
Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  
(9.121,00 zł) 
Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie (9.121,00 
zł) wpłaty mieszkańców na przebudowę odcinka kanalizacji sanitarnej w 
obrębie Osiedla Młodych w Mławie w kwocie (9.121,00 zł).  
Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (1.000,00 zł ) 

Rozdział 92195 - Pozostała działalność (1.000,00 zł) 

wpływ środków z tytułu refundacji wydatków związanych z udziałem w 

projekcie „ART.FARERS” współfinansowanym ze środków Programu 

Komisji Europejskiej KULTURA w kwocie (1.000,00 zł).  

 

WYDATKI (523.081,30 zł) 

Dział 600 - Transport i łączność (204.173, 00  zł) 

Rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne  (204.173,00 zł). 

 Zwiększenie środków na : 

- Budowa układu komunikacyjnego w rejonie ulic: Rzymowskiego, 

Napoleońskiej i Granicznej P.T. w kwocie 
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44.408,00 zł., 

- Budowa obwodnicy zachodniej Miasta Mława P.T. w kwocie 129.765,00 

zł., 

- Przebudowa wjazdów na odcinku ul. Warszawskiej w Mławie w kwocie 

30.000,00 zł.,  

Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa (200.000,00 zł.) 

Rozdział 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami  

( 200.000,00 zł.), 

Zwiększenie środków na odszkodowania za nabyte nieruchomości pod  

gminne drogi  publiczne w kwocie 200.000,00 zł. 

Dział 750 - Administracja publiczna (66.200,00 zł) 

Rozdział 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) w kwocie 

(60.000,00 zł) 

- Zwiększenie środków na położenie  światłowodów  pomiędzy Urzędem a 

Strażą Miejską w Mławie  w kwocie 20.000,00 zł., 

- Zmniejszenie środków na zakup usług pozostałych  w kwocie 80.000 zł., 

Rozdział 75095 - Pozostała działalność w kwocie (6.200,00 zł) 

- zwiększenie środków na wydatki  dotyczące  realizacji projektu „ True 

behind a smile”  w kwocie (11.000,00 zł), 

- zwiększenie środków na wydatki dotyczące  realizacji projektu „ Town 

Twinning Mława Moscufo” na zakup usług pozostałych w kwocie(7.800,00 

zł.), 

- zmniejszenie środków na wydatki dotyczące realizacji projektu „ Town 

Twinning Mława Kriva Palanka” w kwocie (25.000,00 zł) 

Dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

(20.000,00 zł) 

Rozdział 75404 - Komendy wojewódzkie Policji w kwocie (0,00 zł) dotyczy;  

- zwiększenia § 3000 - wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy w 

kwocie (21.500,00 zł) z przeznaczeniem na wydatki bieżące. 

- zmniejszenia § 6170 - wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na 

finansowanie lub dofinansowanie zadań inwestycyjnych w kwocie 

(21.500,00 zł) w  tym paragrafie pozostaje kwota 30.000,00 zł z 

przeznaczeniem na  zakup samochodu osobowego służbowego, 

nieoznakowanego dla nowoutworzonej komórki organizacyjnej KPP jaką 

jest Zespół Wywiadowców. 

Rozdział 75495 - Pozostała działalność w kwocie (20.000,00 zł) 

- zmniejszenie środków na budowę monitoringu wizyjnego Miasta Mławy - 

etap II w kwocie (20.000,00 zł). 

Dział 801 - Oświata i wychowanie (12 846,00 zł) 

Rozdział  80110 - Gimnazja   (10.946,00 zł) 

- Zwiększenie środków na  usunięcie bariery poruszania się osób 

niepełnosprawnych po budynku Gimnazjum Nr 1 poprzez zakup i montaż 

platform w kwocie 10.946,00 zł. 
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Rozdział 80195 - Pozostała działalność  (1.900,00 zł)  w tym  na; 

-  zmniejszenie wydatków na realizację projektu „ Youth Civic Forum” w 

kwocie 5.300,00 zł. 

-  zwiększenie wydatków dotyczących realizacji projektu edukacyjnego we 

współpracy międzynarodowej w ramach projektu „ Młodzież w działaniu 

„Lets make poverty history through art „w kwocie 7.200,00 zł. 

Dział 852 - Pomoc Społeczna ( 0,00 zł) 

Rozdział 85295 - Pozostała działalność w kwocie  (0,00 zł.) 

Przeniesienia środków między paragrafami na  realizację otwartego 

konkursu ofert w zakresie pomocy najuboższym w kwocie 4.000,00 zł.  

Dział 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

(270.841,30 zł) 

Rozdział 85305 - Żłobki w kwocie (286.000,00 zł) 

- Utworzenie  żłobka na terenie obiektu Miejskiego Przedszkola 

Samorządowego Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. Ewy Szelburg-

Zarembiny  w kwocie (286.000,00 zł),  w tym dotacja z Budżetu Państwa w 

kwocie 143.000, 00 zł. 

Rozdział 85395 - Pozostała działalność  (15.158,70 zł) 

- zmniejszenie wydatków związanych  z realizacją  przez MOPS Mława 

projektu systemowego „Szansa dla Ciebie” w kwocie  

(15.158,70 zł.) 

Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

(25.121,00 zł) 

Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie (25.121,00 

zł) 

-  zwiększenie środków na budowę wodociągu w ulicy K.K. Baczyńskiego w 

kwocie (16.000,00 zł), 

- zwiększenie środków na przebudowę odcinka kanalizacji sanitarnej w 

obrębie Osiedla Młodych w Mławie w kwocie (18.242,00 zł), 

- zmniejszenie środków na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 

Warszawskiej w Mławie w kwocie (9.121,00 zł).  

Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

(5.300,00 zł) 

Rozdział 92195 - Pozostała działalność  (5.300,00 zł) 

-  środki na realizację wydatków dotyczących  projektu „Art. Farers” 

współfinansowanego ze środków programu Komisji Europejskiej KULTURA 

w kwocie (5.300,00 zł) ,w tym środki pochodzące z tytułu  refundacji w 

kwocie 1.000,00 zł. 

Dział 926 - Kultura fizyczna (109.000,00 zł) 

Rozdział 92601- Obiekty sportowe w kwocie (109.000 ,00 zł) 

-Zmniejszenie środków  na budowę kompleksu boisk sportowych w ramach 

programu „Moje Boisko-Orlik 2012” na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Mławie w kwocie (109.0000,00 zł). 
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Dochody budżetu na 2011r. -   82.611.681,69 zł 

Wydatki budżetu na 2011r.  -   89.888.814,80 zł 

Deficyt w kwocie 7.277.133,11 zł  został pokryty wolnymi środkami z roku 

2010. 

Przychody  budżetu nie uległy zmianie i wynoszą  

10.512.562,22 zł 

Rozchody  budżetu  nie uległy zmianie i wynoszą  

3.235.429,11 zł. 

 
Ustala się dochody budżetu miasta na 2011 rok  wysokości  82.611.681,69 zł,  
zgodnie  
z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały w tym: 
1/ dochody bieżące w kwocie:        73.151.916,07 zł, 
2/ dochody majątkowe w kwocie:      9.459.765,62 zł,  
 
Ustala się wydatki  budżetu miasta na 2011 rok  w wysokości 89.888.814,80 
zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały, w  tym: 
    1)  wydatki bieżące w kwocie         73.634.256,41 zł. 
    2)  wydatki majątkowe w kwocie    16.254.558,39 zł. 
 

 

Dokonuje się zmiany  planu wydatków na zadania inwestycyjne na 2011 rok 

nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową,  zgodnie z załącznikiem nr 3 do 

niniejszej uchwały. 

 

1. Różnica między dochodami, a wydatkami stanowi deficyt budżetu w 

kwocie 7,277,133,11 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z wolnych środków w kwocie 7,277,133,11 zł. 

2. Przychody budżetu w wysokości 3,235,429,11 zł (w tym;  z kredytu 

długoterminowego) w wysokości 3,235,429,11 zł.) przeznacza się na 

rozchody w kwocie 3,235,429,11 zł  (spłata wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytów w wysokości 65,941,11 zł,  pożyczek w 

wysokości 369.488,00 zł,  emisji papierów wartościowych w wysokości  

2.800.000,00 zł).  

3. Przychody budżetu w wysokości 10.512.562,22 zł, rozchody w wysokości 

3.235.429,11 zł, nie ulegają zmianie. 

 

Dokonuje się zmiany w planie dotacji celowych dla podmiotów zaliczanych i 
nie zaliczanych do sektora finansów publicznych w 2011 roku, zgodnie z 
załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. 
 
Dokonuje się zmiany w planie dochodów i wydatków nimi sfinansowanych 
samorządowych jednostek budżetowych na 2011r, zgodnie z załącznikiem 
nr 5 do niniejszej uchwały. 
 
  



 13 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną 
opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 63 / 2011 
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
 
Ad. pkt 9 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie zakresu i formy informacji o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława. 
 
Informacja zawiera w szczególności: 
- dochody i wydatki bieżące, 
- dochody i wydatki majątkowe, w tym ze sprzedaży majątku, 
- wynik budżetu, 
- przychody w rozchody, 
- obsługa długu, 
- kwotę długu, 
- udzielone gwarancje i poręczenia, 
- wskaźniki zadłużenia, 
- dane o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 
ust.3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych, 
- stopień realizacji przedsięwzięć wieloletnich według stanu na dzień 30 
czerwca, 
- przyczyny ewentualnej rezygnacji, opóźnień lub zagrożeń w realizacji 
przedsięwzięć.   
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i 
uzyskał pozytywną opinię. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 64 / 2011 
 

w sprawie zakresu i formy informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Mława. 
 
Ad. pkt 10 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława na lata 
2011-2023. 
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Dokonać zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Mława na lata 
2011-2023 zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 
 
Dokonać zmian w wykazie przedsięwzięć realizowanych w latach 2011-
2014, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej  
 
1.Wieloletnia Prognoza Finansów Miasta Mława na lata 2011 - 2023 po 
zmianach  otrzymuje brzmienie określone w  załączniku  nr 3 do niniejszej 
uchwały. 
2. Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2011-2014 po zmianach 
otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 4 do niniejszej uchwały. 
3. Załącza się informację o relacji, o której mowa w art.243 ustawy z dnia 27 
sierpnia 2009r. o finansach o publicznych. 
 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Dochody  budżetu miasta  po zmianach  na 2011 rok planuje się  w 

wysokości 82.611.681,69zł w tym; 

-  dochody bieżące w kwocie    73.151.916,07 zł.  

-  dochody majątkowe w kwocie 9.459.765,62 zł. 

Wydatki budżetu miasta po zmianach na 2011 rok planuje się w wysokości  

89 888 814,80 zł, w  tym; 

- wydatki bieżące w kwocie        73.634.256,41 zł . 

- wydatki majątkowe w kwocie   16.254.558,39 zł.  

Wynik budżetu (deficyt)  wynosi   7.277.133,11 zł jest pokryty przychodami 

pochodzącymi z wolnych środków roku 2010. 

 

Wprowadza się zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej : 

- -zwiększa się dochody bieżące o kwotę  204.081,30 zł , 

- zwiększa się dochody majątkowe o kwotę  319.000,00 zł , 

- zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę  72.658,70 zł , 

- zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę  595.740,00 zł . 

 

Zmiany w wykazie przedsięwzięć wieloletnich w latach 2011-2023 

W roku 2011 

- wprowadzono nowe przedsięwzięcie  pn. Internet = świ@t bez barier w 

kwocie (465.880,00 zł), 

- zmniejszono planowane wydatki na realizacje projektu systemowego 

„Szansa dla Ciebie”  

w ramach POKL w kwocie (15.158,70 zł). 

 

W roku 2012 

- zwiększono środki na przedsięwzięcie  pn. Internet = świ@t bez barier w 

kwocie (101.440,00 zł), 

- przeniesiono planowane środki na realizację przedsięwzięcia „ Świ@t w 
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zasięgu ręki”  z wydatków majątkowych w kwocie (106.100,00 zł )  na 

wydatki bieżące w kwocie (106.100,00 zł) 

- zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa kanalizacji 

odwodnieniowej dróg dzielnicy przemysłowej w kierunku rzeki Mławki”  w 

kwocie (15.800.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 

w ulicy Dzierzgowskiej,  Reja, Nowoprojektowanej V w Mławie” w kwocie 

(500.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa Przedszkola przy 

Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie ” w kwocie (1.885.000,00 

zł). 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „ Przebudowa i rozbudowa 

Miejskiego Domu Kultury w Mławie ” w kwocie (5.000.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa nawierzchni ul. 

Makowej w Mławie” w kwocie (1.200.000,00 zł). 

W roku 2013 

- zwiększono środki na przedsięwzięcie  pn. Internet = świ@t bez barier w 

kwocie (105.422,00 zł), 

- zwiększono środki na wydatki bieżące przedsięwzięcia pn. „Świ@t w 

zasięgu ręki” w kwocie (17.600,00 zł), jednocześnie zmniejszono wydatki 

majątkowe w kwocie (13.500,00 zł), 

- zwiększono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa kanalizacji 

odwodnieniowej dróg dzielnicy przemysłowej w kierunku rzeki Mławki”  w 

kwocie (1.300.000,00 zł), 

- zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 

w ulicy Dzierzgowskiej, Reja, Nowoprojektowanej V w Mławie” w kwocie 

(500.000,00 zł), 

- zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa Przedszkola przy 

Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie ” w kwocie (575.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „ Przebudowa i  

 

rozbudowa Miejskiego Domu Kultury w Mławie ” w kwocie 

(5.000.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa Oczyszczalni 

Ścieków w Mławie”  w kwocie (20.000.000,00 zł) 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa drogi łączącej ul. 

Wysoką z ul. A. Dobrskiej i drogami osiedlowymi w Mławie” w kwocie 

(1.000.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa ul. Polnej w 

Mławie” w kwocie (2.000.000,00 zł). 

W roku 2014 

-  zwiększono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 

w ulicy Dzierzgowskiej, Reja, Nowoprojektowanej V w Mławie” w kwocie 

(1.000.000,00 zł), 



 16 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „ Przebudowa i rozbudowa 

Miejskiego Domu Kultury w Mławie ” w kwocie  

(6.000.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa Oczyszczalni 

Ścieków w Mławie”  w kwocie (19.740.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa drogi łączącej ul. 

Wysoką z ul. A. Dobrskiej i drogami osiedlowymi w Mławie” w kwocie 

(1.000.000,00 zł), 

-  zmniejszono środki na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa ul. Polnej w 

Mławie” w kwocie (1.500.000,00 zł). 

 
Zgodnie z art. 243 ufp informuję, że relacja łącznej kwoty przypadających w 

danym roku budżetowym spłat rat kredytów i pożyczek,  wykupu 

wyemitowanych  obligacji komunalnych  oraz potencjalnych spłat kwot 

wynikających z udzielonych poręczeń i gwarancji wraz z należnymi w 

danym roku odsetkami  w poszczególnych latach przedstawia się 

następująco; 

- rok 2011  -  7,51%  

- rok 2012  -  3,32%   

- rok 2013  -  4,66 %  

- rok 2014  -  7,98%  

 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i 
uzyskał pozytywną opinię. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
minęło dokładnie pół roku od momentu uchwalenia tego dokumentu.  
Odbyła się wówczas telekonferencja w trakcie której zabierał głos i starał się wpłynąć na 
ten dokument. Wielokrotnie podkreślał , że możliwości finansowe prowadzenia tak 
drogich inwestycji są nierealne. Środki unijne są bardzo graniczone, a możliwości 
naszego budżetu są niewielkie. Inwestycje te z uwagi na ich nierealność wykonania nie 
powinny się znaleźć wówczas w uchwalanym dokumencie. Skoro wypada z wieloletniego 
planu inwestycyjnego oczyszczalnia ścieków, remont Miejskiego Domu Kultury, 
odwodnienie dzielnicy przemysłowej chciałby usłyszeć na dzisiejszej sesji, co dalej z tymi 
inwestycjami. Podkreślił, że minęło dopiero pół roku, a tak diametralnie proponuje się 
zmianę tego dokumentu.  
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
28 grudnia 2010r. kiedy Wysoka Rada uchwalała Wieloletnią Prognozę zawarte były w 
niej rzetelne informacje i propozycje. do których Rada się przygotowywała. Radny Jerzy 
Rakowski nie uczestniczył w pracach rady poprzedniej kadencji, nie zna wszystkich 
szczegółów i ma prawo nie wiedzieć. Zostały przygotowane dokumenty dotyczące 
ubiegania się o środki unijne, niestety nie zostały ogłoszone nabory. Szukamy wszystkich 
innych rozwiązań żeby wykazać się skutecznością. Te potrzeby miasta jakie zostały 
wykazane w dokumencie wieloletnim wszyscy radni otrzymali, a więc nic nie było 
ukrywane. Jeśli przedstawione argumenty przez Pana Skarbnika na Komisjach, czy 
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podczas dzisiejszych obrad nie przekonały Pana Radnego Rakowskiego, ma prawo mieć 
własne zdanie.  
Działania Burmistrza są prowadzone przy otwartej kurtynie, radni są informowani, a 
powodem zmian jest dostosowanie się do wskazówek Ministra Finansów dotyczących 
ciągłego zadłużania się samorządów, Budżet winien się bilansował. W związku z tym 
dzisiaj kierowana jest do radnych gorącą prośba o przyjęcie tego dokumentu w 
przedstawionej formie. Podkreślił , że nie będą jednak słabły ze strony kierownictwa 
wysiłki żeby zrealizować inwestycje, które dzisiaj zostały zdjęte. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
spodziewałbym się wyjaśnienia od Pana Burmistrza, z którego wynikałoby, że w owym 
czasie nastąpiła pomyłka. Wykaz inwestycji można przedstawić radnym na kartce i taką 
informacje radni otrzymali. Uchwalanie takiego dokumentu, który wysyłany jest do 
instytucji zewnętrznych i po kilku miesiącach ulega zmianie jest chyba pomyłką.  
Tłumaczenie Burmistrza, że jestem niekompetentny, nie uczestniczyłem w pracach rady 
poprzedniej kadencji i mam prawo nie wiedzieć nie przekonuje. Niestety podczas 
uchwalania tego dokumentu wyraźnie mówił, że jest to nierealne. 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
każda sesja jest zapisywana i można przypomnieć sobie, że nic takiego nie mówiłem. 
Odbyła się wówczas dyskusja, za której prowadzenie odpowiedzialna była Wiceburmistrz 
Janina Budzichowska.  
Odbyła się telekonferencja przy udziale fachowców. Podkreślił , że w dniu dzisiejszym, 
ani nigdy wcześniej niczego złego na temat Pana Rakowskiego nie powiedział. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
Radni PiS wstrzymają się od głosu ponieważ nie przekonują ich argumenty o wycofaniu 
się z realizacji kluczowych inwestycji z powodu braku szans na pozyskanie środków 
unijnych. Zadania inwestycyjne miasta trzeba urealnić ale uważa, że powinna być 
większa aktywność władz miasta w pozyskiwaniu środków unijnych. 
 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 14 głosami za, 1 przeciw,  

3 radnych wstrzymało się od głosu /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 65 / 2011 
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława na 
lata 2011-2023. 
 
Ad. pkt 11 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały 
w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 2011r. w kw. 
8.000 zł z przeznaczeniem dla Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie na 
wydatki bieżące związane z działalnością Ośrodka. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i 
uzyskał pozytywną opinię. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /  podjęła 
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UCHWAŁĘ  Nr VII / 66 / 2011 
 

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 2011r. 
 
Ad. pkt 12 
 
Anna Sokołowska - Wieloosobowe Stanowisko ds. Obsługi 
Przedsiębiorcy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
II/10/2011 RM w Mławie z dnia 10 grudnia 2010r. w sprawie określenia 
opłaty targowej. 
 

Od dnia 1 maja 2011r. na terenie miasta Mławy zaczęła działać 
Mławska Giełda Samochodowa. Jest otwarta w każdą niedzielę od 
godz.6oo do 14oo z wyjątkiem świąt. Przeznaczony na nią jest 2 hektarowy 
plac, który ma pomieścić do 500 pojazdów. Średnio na giełdzie wystawia 
swoje pojazdy około 100 osób. 
W związku z tym, że opłatę targową pobiera się od osób fizycznych, osób 
prawnych oraz jednostek organizacyjnych nie mających osobowości 
prawnej, dokonujących sprzedaży na targowiskach opłacie targowej 
podlega także Mławska Giełda Samochodowa. 
 
 W proponowanym projekcie uchwały ulega zmianie § 2 poprzez 
dodanie pkt 4 określającego stawki opłat w wysokości od 3 zł do 15 zł. 
 
 Po przeprowadzonych rozmowach z przedsiębiorcami oraz 
wnioskach Komisji zgłosiła w imieniu Burmistrza Miasta autopoprawkę, 
polegającą na obniżeniu do 5zł wszystkich stawek wyszczególnionych w 
poszczególnych punktach uchwały tj.: 
 

   

 Od wystawionych do sprzedaży: 
a) autobusów, samochodów ciężarowych o dopuszczalnej 

masie całkowitej równej lub wyższej  3,5t, ciągników z 
naczepą 

b) samochodów osobowych, ciągników rolniczych, 
samochodów dostawczych o dopuszczalnej masie 
całkowitej do 3,5t, ciągników siodłowych, przyczep do 
samochodów osobowych, przyczep campingowych i 
innych pojazdów samochodowych 

c) przyczep do motocykli, motocykli, motorowerów, 
skuterów 

d) części do pojazdów samochodowych oraz innych 
towarów 
 

 
5,00 zł 
 
 
5,00 zł 
 
 
 
 
 
5,00 zł 

 
5,00 zł 

 
 

 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisjach: 
- Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, pozytywna opinia 
bez autopoprawek, 
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- Komisja Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
omawiała pierwotną wersję uchwały nie znając autopoprawki.  
W związku z tym, że tok dyskusji jaki był prowadzony na Komisji kierował się w stronę 
obniżenia stawek zgłoszona autopoprawka Burmistrza konsumuje wniosek Komisji, 
- Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. jeden z radnych zgłosił wniosek o 
obniżenie stawek o ponad 30% i z tą autopoprawką Komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
dyskusji na Komisji Budżetu towarzyszył duch ażeby dać szanse rozwoju giełdzie 
samochodowej pomimo, że są to dochody dla budżetu miasta. 
Przedsiębiorcy starają się utrzymać ta giełdę, ale bliższe są mu stawki zaproponowane 
na posiedzeniu Komisji Budżetu. Skoro Burmistrz uznał globalnie obniżenie stawek 
będzie głosował za. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 67 / 2011 
 

w sprawie zmiany Uchwały Nr II/10/2011 RM w Mławie z dnia 10 
grudnia 2010r. w sprawie określenia opłaty targowej 
 
Ad. pkt 13 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił projekt uchwały w 
sprawie przeniesienia prawa samoistnego posiadania nieruchomości. 

 

Przedmiotem uchwały jest nieruchomość oznaczona w ewidencji 
gruntów jako działka nr 4369, położona w Mławie przy ul. Browarnej. 
Nieruchomość pozostaje w samoistnym posiadaniu Skarbu Państwa.  

Na przedmiotowej nieruchomości znajduje się zbiornik wodny, 

stanowiący obecnie integralną część kanalizacji deszczowej 

nowowybudowanej przez Miasto Mława na odcinku od ul. Okólnej. Sieć 

kanalizacji deszczowej odprowadza wody opadowe z obszaru ul. Okólnej 

oraz jej odgałęzienia bocznego do zbiornika wodnego na działce nr 4369. 

Następnie wody opadowe ze zbiornika wodnego są odprowadzane 

istniejącą kanalizacją deszczową w ul. Browarnej do rzeki Seracz. 

 Nabycie przez Miasto Mława prawa samoistnego posiadania w/w 

nieruchomości jest zasadne, ponieważ zbiornik wodny jest elementem 

warunkującym sprawne funkcjonowanie kanalizacji deszczowej. 

  

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 16 głosami za /  podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr VII / 68 / 2011 
 

w sprawie przeniesienia prawa samoistnego posiadania 
nieruchomości. 

 
Ad. pkt 14 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił projekt uchwały w 
sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 
 

Przedmiotem uchwały jest niezabudowana nieruchomość składająca 
się z działek oznaczonych w ewidencji gruntów m. Mławy nr nr 4327/4, 
4329/1. Jest położona przy ul. Warszawskiej. Wniosek o jej sprzedaż złożył 
właściciel przyległej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 4328. 
Ponieważ nieruchomość nie może być zagospodarowana jako odrębna, 
dlatego jej sprzedaż nastąpi w drodze bezprzetargowej w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. Cena sprzedaży 
nieruchomości zostanie ustalona w wysokości nie niższej niż jej wartość, 
określona przez rzeczoznawcę majątkowego. 

  
Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 16 głosami za,  
1 radny wstrzymał się od głosu /  podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr VII / 69 / 2011 

 
w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 
 
Ad. pkt 15 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił projekt uchwały w 
sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych 
 

Przedmiotem uchwały są nieruchomości oznaczone w ewidencji 
gruntów jako działki nr nr 144/13, 144/17, 145/9, 145/11, 146/14, 146/16, 
146/17, położone w Mławie przy ul. Zachodniej. Nieruchomości są 
zabudowane kominem dawnej kotłowni kontenerowej, masztem telefonii 
komórkowej oraz dwoma garażami. Zabudowane części nieruchomości są 
wydzierżawiane.  

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 
terenu „Zachodnia” w Mławie nieruchomości są przeznaczone na zabudowę 
usługową, handel, garaż wielopoziomowy lub adaptację kotłowni. 

Nieruchomości zostaną sprzedane w drodze przetargu. Nadają się 
do samodzielnej zabudowy, dlatego przetarg będzie miał formę przetargu 
nieograniczonego. Cena wywoławcza zostanie ustalona na podstawie 
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wartości nieruchomości, określonej przez rzeczoznawcę majątkowego, przy 
czym cena wywoławcza w pierwszym przetargu powinna być nie niższa niż 
wartość nieruchomości. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 16 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 70 / 2011 
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych 
 
Ad. pkt 16 
 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz przedstawił projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia ważności wyborów do zarządów osiedli. 
Poinformował, że od 4 maja do 10 czerwca br. odbywały się wybory do 
Zarządów Osiedli, w wyniku których zostali wybrani następujący 
Przewodniczący: 
 
1. Zarządu Osiedla Nr 1 Śródmieście  Przewodnicząca Anna Bogdańska  
 / wybory odbyły się w dniu 26 maja 2011r./ 
 
2. Zarządu Osiedla Nr 2 Warszawska Przewodniczący  
Sławomir Kołakowski / wybory odbyły się w dniu 25 maja 2011r./ 
 
3. Zarządu Osiedla Nr 3 Andersa Przewodniczący Andrzej Kowalski / 
wybory odbyły się w dniu 5 maja 2011r. / 
 
4. Zarządu Osiedla Nr 4 Wójtostwo Przewodniczący  Mirosław Dąbrowski 
/ wybory odbyły się w dniu 24 maja 2011r./ 
 
5. Zarządu Osiedla Nr 5 Kościuszki  przewodniczący Tomasz Chodubski / 
wybory odbyły się w dniu 12 maja 2011r./ 
 
6. Zarządu Osiedla Nr 6 Kopernika Przewodniczący Ryszard Bastkowski / 
wybory odbyły się w dniu 27 maja 2011r./ 
 
7. Zarządu Osiedla Nr 7 Przemysłowe Przewodniczący  
Ryszard Kowalczyk / wybory odbyły się  w dniu 18 maja 2011r./ 
 
8. Zarządu Osiedla Nr 8 Obrońców Mławy Przewodniczący  
Paweł Szczepański / wybory odbyły się w dniu 19 maja 2011r./  
 
9. Zarządu Osiedla Nr 9 Wólka Przewodnicząca Urszula Sasiak 
/ wybory odbyły się w dniu 9 czerwca 2011r./ 
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10. Zarządu Osiedla Nr 10 Kozielsk Przewodniczący  Zdzisław Budner / 
wybory odbyły się w dniu 23 maja 2011r./ 
 
11.Zarządu Osiedla Nr 11 Piekiełko Przewodnicząca Agnieszka Krupińska 
/ wybory odbyły się w dniu 8 czerwca 2011r./ 
 
12.Zarządu Osiedla Nr 12 Krajewo Przewodnicząca  Grażyna Piotrowska / 
wybory odbyły się w dniu 20 maja 2011r./ 
 
13. Zarządu Osiedla Nr 13 Książąt Mazowieckich Przewodnicząca  
Mariola Głażewska / wybory odbyły się w dniu 10 maja 2011r./ 
 
14. Zarządu Osiedla Nr 14 Zawkrze Przewodnicząca Elżbieta Rodkiewicz  
/ wybory odbyły się w dniu 16 maja 2011r./ 
 
15. Zarządu Osiedla Nr 15 Młodych Przewodniczący Szymon Wyrostek  
/ wybory odbyły się w dniu 2 czerwca 2011r./ 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 16 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 70 / 2011 
 
w sprawie stwierdzenia ważności wyborów do Zarządów Osiedli 
 
 
 Burmistrz Miasta i Przewodniczący Rady Miasta wręczyli 
podziękowania i gratulacje Przewodniczącym Zarządów Osiedli, którzy 
pracowali na rzecz miasta i tym którzy zostali wybrani i będą wspólnie z 
mieszkańcami osiedli pracowali na rzecz miasta i wszystkich mieszkańcow. 
 
Ad. pkt 17 
 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz przedstawił projekt uchwały 
w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego w Płocku, Sądu Rejonowego w Mławie oraz Wydziału 
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Ciechanowie. 
  

W związku z zakończeniem w dniu 31 grudnia 2011r, obecnej kadencji 
ławników Rada Miasta musi dokonać wyboru ławników na kadencję 2012-
2015: 

 do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku - 2 osoby 
 do orzekania w Sądzie Rejonowym w Mławie - 2 osoby 
 Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w 

Ciechanowie - 2 osoby 
Wyboru ławników należy dokonać najpóźniej  w miesiącu 

październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja 
dotychczasowych ławników. 
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Zgodnie z art. 162 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. -     - 
Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z 
późniejszymi zmianami) kandydatów na ławników zgłaszają radom gmin 
prezesi sądów, stowarzyszenia, organizacje związkowe, organizacje 
pracodawców oraz inne organizacje zarejestrowane na podstawie 
przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych, oraz co najmniej 
pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo wyborcze, 
zamieszkujących stale na danym terenie, w terminie do dnia 30 czerwca 
ostatniego roku kadencji. 

Kandydatów na ławników do orzekania w sprawach           z zakresu 
prawa pracy zgłaszają zawiązki zawodowe oraz organizacje pracownicze 
również w terminie do dnia 30 czerwca ostatniego roku kadencji. 
 

Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. -      - 
Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z 
późniejszymi zmianami) przed przystąpieniem do wyboru ławników Rada 
gminy powołuje zespół, który przedstawi Radzie swoją opinię o zgłoszonych 
kandydatach.  
W tym właśnie celu konieczne jest podjęcie tej uchwały. 
 
 W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poprosił o 
zgłaszanie kandydatów do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 
- radny Artur Dębski zgłosił radnego Mariana Wilanowskiego, 
- radny Janusz Wojnarowski zgłosił radnego Jacka Sycha, 
- radny Marian Wilanowski zgłosił radnego Stanisława Gorczewskiego, 
- radny Michał Nowakowski zgłosił radnego Marka Kiełbińskiego, 
 
 Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do pracy w 
w/w zespole. 
 
 Ponieważ nie było innych kandydatów Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wniosek o zamkniecie listy kandydatów. 
Za wnioskiem głosowało 17 radnych.  
  

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 17 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr VII / 71 / 2011 
 
w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
do Sądu Okręgowego w Płocku, Sądu Rejonowego w Mławie oraz 
Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w 
Ciechanowie 
 
 w następującym składzie: 
1. Stanisław Gorczewski 
2. Marek Kiełbiński 
3. Jacek Sych 
4. Marian Wilamowski 
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Ad. pkt 18 
 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz przedstawił stanowisko w sprawie 
wprowadzenia Gminy Wieczfnia Kościelna jako wspólnika do Mławskiego 
Przedsiębiorstwa Drogowo-Mostowego M.P.D.M. Sp. z o.o. 
Na podstawie decyzji Nr 7019-2/9/83 z 1983r. z dniem 10 lipca 1983r. nastąpiło 
przekazanie gruntów w Uniszkach Cegielnia w ilości 26,15 ha Urzędowi Miasta w 
Mławie, a docelowo Miejskiej Służbie Drogowej, przez Olsztyńskie Przedsiębiorstwo 
Produkcji Kruszywa z siedzibą w Olsztynie.      
        Od 1983r. do końca 2007r. Zarządcą tego terenu była Miejska Służba Drogowa, a 
od 2 stycznia 2008r. jej prawny następca - Mławskie Przedsiębiorstwo Drogowo-
Mostowego M.P.D.M. Sp. z o.o., właścicielem zaś – Gmina Wieczfnia Kościelna. 
Podatek od tych nieruchomości za 2011r. płacony przez M.P.D.M na rzecz Gminy 
Wieczfnia Kościelna wynosi 114.701,00 zł. 
Brak własności lub prawnych możliwości władania gruntem uniemożliwia inwestowanie w 
budynki biurowe, socjalne, warsztatowo-magazynowe oraz przeznaczenie terenów pod 
działalność gospodarczą przynoszącą zysk na rzecz M.P.D.M. Sp. z o.o. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że stanowisko było 
analizowane na posiedzeniach wszystkich 
Komisji Rady i uzyskało pozytywną opinię.  
 

Rada Miasta Mława w glosowaniu jawnym jednogłośnie  
/ 17 głosami za /  podjęła stanowisko o wyrażeniu zgody na podjęcie przez 
Burmistrza Miasta Mława działań zmierzających do wprowadzenia jako 
wspólnika do Mławskiego Przedsiębiorstwa Drogowo Mostowego M.P.D.M. 
Sp. z o.o. w Mławie Gminę Wieczfnia Kościelna i objęcia przez nią udziałów 
w zamian za wniesienie aportu w postaci nieruchomości. 
 
Ad. pkt 19 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz przedstawiła 
sprawozdanie z realizacji „Planu gospodarki odpadami dla Miasta Mława” 
za lata 2009-2010. 
 

Sprawozdanie z Planu gospodarki odpadami dla Miasta Mława za 
lata 2009-2010 zostało wykonane jako realizacja ustawowego obowiązku 
gminy. Celem niniejszego sprawozdania jest przedstawienie stanu realizacji 
celów, działań i zadań wytyczonych w Planie gospodarki odpadami dla 
Miasta Mława za okres lat 2009-2010 oraz zaistniałych zmian w zakresie 
gospodarki odpadami. 
 

Zgodnie z ustawą z dnia 27 kwietnia 2001r. o odpadach (Dz. U. z 
2010r. Nr 185, poz.1243 i Nr 203, poz.1351) odpowiednie organy 
samorządu gminy przygotowują i uchwalają gminny plan gospodarki 
odpadami (art.14 ust. 5 i 6 ustawy o odpadach). 
Ogólny zakres zagadnień, który powinien znaleźć swoje odzwierciedlenie w 
gminnych planach gospodarki odpadami został określony w art.14 ust. 2 
ustawy z dnia 27 kwietnia 2001r. o odpadach. Uszczegółowienie tych 
przepisów zostało zawarte w § 4 i § 6 pkt 2 i 3 rozporządzenia Ministra 
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Środowiska z dnia 9 kwietnia 2003r. w sprawie sporządzania planów 
gospodarki odpadami (Dz.U.Nr 66, poz.620 oraz z 2006r. Nr 46, poz.333). 

Zgodnie z art.14 ust.13 pkt 1 ustawy o odpadach organ wykonawczy gminy 
przygotowuje sprawozdania z realizacji planów gospodarki odpadami za 
okres dwóch lat kalendarzowych według stanu na dzień 31 grudnia roku 
kończącego okres sprawozdawczy. W przypadku Miasta Mława jest to 
Burmistrz Miasta. 
 

Niniejszy dokument jest drugim sprawozdaniem z Planu gospodarki 
odpadami. Pierwsze sprawozdanie obejmowało okres lat 2006 - 2007  (art. 
9 ust. 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005r. o zmianie ustawy o odpadach oraz o 
zmianie niektórych innych ustaw (Dz. U. Nr 175, poz.1458 oraz z 2006r. Nr 
63, poz.441).  
Niniejsze sprawozdanie zostanie przedłożone przez Burmistrza Miasta 
Mława Radzie Miasta Mława  i Zarządowi Powiatu Mławskiego. 
 

Plan gospodarki odpadami dla Miasta Mława przyjęty został Uchwałą 
Nr XLVI/539/2006 Rady Miejskiej Mława z dnia 16 października 2006r. 
 

Sprawozdanie z Planu gospodarki odpadami obejmuje okres od 1 
stycznia 2009r. do 31 grudnia 2010r. 
 

Sprawozdanie sporządzone zostało w oparciu o "Wytyczne do 
opracowania sprawozdania z realizacji gminnego planu gospodarki 
odpadami", opracowane przez Ministerstwo 
Środowiska - Departament Gospodarki Odpadami w lutym  
2011r. 
 
Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami zostało 
sporządzone w następującym układzie: 
 
Rozdział 1 - Wprowadzenie - w którym przedstawiono ogólne założenia i 
uwarunkowania związane ze sprawozdaniem. Przedstawiono cel 
przygotowania sprawozdania; podstawę prawną jego sporządzenia; organy, 
którym zostanie ono przedłożone; okres, jaki obejmuje sprawozdanie, datę 
i numer uchwały przyjmującej gminny plan gospodarki odpadami, metodykę 
prac i sposób zbierania informacji; autorów sprawozdania oraz instytucje 
współpracujące. 
 
Rozdział 2 - Zmiany stanu gospodarki odpadami na terenie miasta oraz 
ocena zmian w gospodarce odpadami - w którym określono zmiany 
ilościowe i w strukturze na poszczególnych etapach gospodarowania 
odpadami. Wykonano analizę porównawczą obejmującą wszystkie rodzaje 
odpadów, które obejmuje plan gminny. Przedstawiono informacje o 
instalacjach do odzysku oraz unieszkodliwiania odpadów. 
 
Rozdział 3 - Stan realizacji działań ujętych w gminnym planie 
gospodarki odpadami w okresie sprawozdawczym oraz jej ocena.  
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Rozdział 4 - Ocena kosztów i źródeł finansowania zaplanowanych 
przedsięwzięć - w którym dokonano oceny od strony finansowej realizacji 
poszczególnych zadań zapisanych w gminnym planie gospodarki 
odpadami.  
 
Rozdział 5 - Ocena realizacji celów - w którym dokonano oceny, czy 
założone w planie cele gospodarki odpadami zostały osiągnięte lub czy 
dochodzenie do nich przebiega tak, jak zostało to założone w planie. 
Przedstawiono wskaźniki monitoringu umożliwiające dokonanie powyższej 
oceny.  
 
Rozdział 6 - Podsumowanie - w którym przedstawiono wnioski z 
przeprowadzonej analizy z określeniem, która sfera gospodarki odpadami 
na terenie gminy wymaga dalszego udoskonalania oraz wskazówki do 
kolejnej aktualizacji gminnego planu gospodarki odpadami. 
 

Zakres informacji zawartych w sprawozdaniu z realizacji gminnego 
planu gospodarki odpadami obejmuje: 
1.Dane dotyczące stanu gospodarki odpadami, w tym: 
- rodzaju, ilości i źródeł powstawania odpadów (w poszczególnych latach 
okresu sprawozdawczego, tj. w roku 2009 i 2010), 
- rodzaju i ilości odpadów poddawanych poszczególnym procesom odzysku 
(w poszczególnych latach okresu sprawozdawczego, tj. w roku 2009 i 
2010), 
- rodzaju i ilości odpadów poddawanych poszczególnym procesom 
unieszkodliwiania (w poszczególnych latach okresu sprawozdawczego, tj. w 
roku 2009 i 2010), 
- istniejących systemów zbierania odpadów (na dzień kończący okres 
sprawozdawczy), 
- rodzaju oraz mocy przerobowych instalacji do zagospodarowania 
odpadów komunalnych (na dzień kończący okres sprawozdawczy, tj. 
31grudnia 2010r.), 
- stanu formalno-prawnego instalacji do zagospodarowania odpadów 
komunalnych (na dzień kończący okres sprawozdawczy). 
2.Dane dotyczące stanu realizacji zaplanowanych celów i działań 
zmierzających do poprawy sytuacji w zakresie gospodarki odpadami, w tym: 
- działań zmierzających do zapobiegania powstawaniu odpadów 
- działań zmierzających do ograniczenia ilości odpadów i ich negatywnego 
oddziaływania na środowisko, 
- działań wspomagających prawidłowe postępowanie z odpadami w 
zakresie zbierania, transportu oraz odzysku i unieszkodliwiania odpadów, 
- działań zmierzających do redukcji ilości odpadów komunalnych 
ulegających biodegradacji, kierowanych na składowiska odpadów, 
- ocenę kosztów i źródeł finansowania zaplanowanych przedsięwzięć, 
- ocenę stopnia realizacji celów i zadań zdefiniowanych w planie gospodarki 
odpadami oraz ocenę zmian w gospodarce odpadami. 
 
Informacje niezbędne do realizacji sprawozdania pozyskano 
z następujących źródeł: 

 Urzędu Miasta w Mławie, 
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 Starostwa Powiatowego w Mławie, 

 Głównego Urzędu Statystycznego w Warszawie - Bank Danych 
Lokalnych, 

 Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego (w tym m.in. z 
wojewódzkiej bazy odpadowej), 

 Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska. 
 
W celu przedstawienia trendów zmian w gospodarce odpadami 
i zachowania ciągłości analizy w stosunku do stanu aktualnego 
przedstawionego w planie, rozszerzono w niektórych przypadkach analizę o 
lata 2004-2008. Umożliwiło to prześledzenie trendów i przedstawienie 
prognoz oraz zaleceń w zakresie gospodarki odpadami na terenie miasta. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie z 
realizacji „Planu gospodarki odpadami dla Miasta Mława” za lata 2009 - 
2010 było przedmiotem obrad  wszystkich Komisji Rady i uzyskało 
pozytywną opinię.  
 
Radny Marek Kiełbiński 
zapytał o dane dotyczące selektywnie zebranych odpadów w mieście. Ilość 
ta bardzo spadła / rok 2009, 2010 /. Nie jest to pozytywne spostrzeżenie. 
Wszystkie gminy starają się system zbierania selektywnego odpadów 
rozwijać i propagować wśród społeczeństwa lokalnego, a u nas jest 
odwrotnie. Na Komisji uzyskałem odpowiedź , że społeczeństwo mławskie 
nie dorosło do tego i osobiście tego nie rozumie. Uważa, że należy tak jak 
inne gminy inwestować w ten system. Wiele gmin poprzez takie działania 
obniża koszty wywozu nieczystości, ponieważ uzyskiwany jest surowiec 
wtórny. W Mławie zaś od 1 lipca wzrastają opłaty o 30 %. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
podczas dyskusji na sesji zapytał radnych z Klubu PiS dlaczego nie zgłoszą 
propozycji uchwały, która obniżyłaby stawki wywozu nieczystości. 
Jeśli Rada na wniosek przedsiębiorcy nie uchwaliłaby wzrostu stawek na 
pewno byłby to problem dla danego przedsiębiorstwa. Prowadzone są 
kalkulacje, wzrosła opłata marszałkowska i dla przedsiębiorstwa jest coś 
opłacalne lub nie. Jeśli byłaby inna decyzja Rady wówczas należałoby z 
budżetu miasta dopłacać różnicę wynikającą z kalkulacji. Potrzeb w mieście 
jest wiele i nie warto eksponować tego faktu. Każdy jednak ma prawo 
oceniać i przedstawiać to inaczej niż jest w rzeczywistości. 
Nie sądzi żeby ktokolwiek powiedział, że mieszkańcy Mławy nie dorośli do 
selektywnej zbiórki odpadów. Działania te są prowadzone już w szkołach. 
Spadek podyktowany był niewielką ceną, brakiem zainteresowania oraz 
skupem surowców wtórnych. W całym kraju było załamanie rynku i po 
prostu nie było to opłacalne i segregowane odpady zalegały na 
składowiskach. Kosze są rozstawione w całym mieście, pojawia się problem 
ich wywożenia. Nie jest to jednak łatwy problem do rozwiązania, jeśli Pan 
Radny ma dobry pomysł chętnie skorzystamy z sugestii i wykorzystamy 
cenną podpowiedź i być może sytuacja w mieście się zmieni. 



 28 

Osobiście również chciałby płacić mniej za śmieci , również dotyczy to 
naszych mieszkańców, a więc oczekuje na autorski projekt Pana Radnego, 
który zostanie na pewno przeanalizowany przez Radnych.   
 
Ad. pkt 20 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz przedstawiła 
raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Mława w 
latach 2009 - 2010.      
 

Pierwszy dokument wyznaczający kompleksowy sposób postępowania w 
zakresie środowiska przyjęty został Uchwałą Nr XLVI/538/2006 Rady 
Miejskiej w Mławie z dnia 16 października 2006r. w sprawie przyjęcia 
Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Mława.  
Niniejszy Raport został sporządzony na podstawie art.18 ust. 2 ustawy z 
dnia 27 kwietnia 2001r. Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2008r. Nr 25, 
poz.150 ze zm). Zgodnie z wyżej wymienionym przepisem Burmistrz Miasta 
Mława sporządza co 2 lata raport z wykonania programu ochrony 
środowiska i  przedstawia go Radzie Miasta. 
 

Niniejszy Raport z realizacji Programu ochrony środowiska obejmuje 
okres lat 2009 - 2010. 
Przepisy ustawy Prawo ochrony środowiska nie określają wymagań 
dotyczących zakresu i formy raportu z realizacji Programu ochrony 
środowiska. Podczas realizacji Raportu przyjęto, że będzie on służył ocenie 
realizacji zadań i celów przyjętych w Programie oraz efektów tych działań, w 
kontekście stanu środowiska i wymagań prawnych. Przedstawiono także 
stopień rozbieżności między założeniami a realizacją programu wraz 
z wyjaśnieniem przyczyn w przypadku niezrealizowania, bądź 
niekompletnego zrealizowania założeń programowych. 
 
W wyniku oceny Programu sformułowane zostały propozycje jego zmiany, 
związane m.in. z koniecznością dostosowania zapisów Programu do: 
- aktualnie obowiązującego prawa,  
- aktualnego stanu środowiska na terenie miasta, 
- możliwości finansowania inwestycji i działań w polach  
  strategicznych uznanych w Programie za priorytetowe. 
 
Przy opracowaniu Raportu zostały wykorzystane dane statystyczne i inne 
informacje o stanie środowiska, które są materiałami ogólnodostępnymi i 
łatwymi do weryfikacji. 
 
 
Dane zawarte w niniejszym Raporcie pochodzą między innymi z: 
1. materiałów udostępnionych przez Urząd Miasta Mława oraz Starostwo 

Powiatowe w Mławie, 
2. danych publikowanych przez Główny Urząd Statystyczny w Warszawie 

(Bank Danych Lokalnych), 
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3. danych i informacji pochodzących z Wojewódzkiego Inspektoratu 
Ochrony Środowiska w Warszawie, w szczególności opracowania pn. 
„Stan środowiska w Województwie Mazowieckim w 2009 roku”, 

4. informacji przekazanych przez Urząd Marszałkowski w Warszawie. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że raport z wykonania 
Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Mława w latach 2009-2010 był 
przedmiotem obrad  wszystkich Komisji Rady i uzyskał pozytywną opinię.  
 
Radny Marek Kiełbiński 
poruszył kwestię dotyczącą rz.Seracz. Były plany żeby oczyścić okolice i 
zadbać o czystość tej rzeki. Czy istnieje jakiś plan zmierzający do 
rozwiązania tego problemu. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
kontynuowałem i podejmowałem osobiście działania żeby rz.Seracz była 
czysta. Jest przekonany, że Pan Rady Kiełbiński nie zna szczegółów i mówi 
o tylko o problemie. Po bardziej szczegółowym zapoznaniu przekona się 
Pan jak duże nakłady niezbędne są do rozwiązania tego problemu. Został 
zrobiony duży krok w tym kierunku i trzeba oddać wiele radnym poprzedniej 
kadencji, którzy przeznaczyli sporo środków i ta rzeka nie już tak 
zanieczyszczona. Do tej rzeki są wprowadzone kolektory deszczowe, a 
wiec woda nigdy w tej rzece nie będzie kryształowa. Proces inwestycyjny 
jest bardzo długi i kosztowny. Sukcesem jest odłączenie kanalizacji, która 
odprowadzała ścieki.  
 
Ad. pkt 21 
  
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji Rady Miejskiej w dniu 
11 maja 2011r. została przyjęta bez uwag. 
Podjętych zostało 9 uchwał , z tego 2 są wykonanie , w trakcie realizacji 5 uchwał, a 2 
będą obowiązywały po ogłoszeniu w Dz.U.W.M. 
 
Ad. pkt 22 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski przedstawił informację  
z działalności za okres między sesjami, w którym to czasie odbył wiele spotkań: 
- 31.05.2011 - I Mławskie Targi Pracy w Mławskiej Hali Sportowej. 
 - 31.05.2011 - Konferencja podsumowująca projekt pt: "Gminny animator 
przedsiębiorczości społecznej" w Opinogórze Górnej.  
- 28 i 29.05.2011 - Uroczystości zaprzysiężenia Burmistrza Raseiniai na 
Litwie. 
 - 27.05.2011 - Uroczystości zaprzysiężenia Burmistrza Raseiniai na Litwie.  
- 27.05.2011 - Dzień Samorządowca  
- 26.05.2011 - Podsumowanie projektu "Bezpieczna Mławianka" w 
Komendzie Powiatowej Policji w Mławie.  
- 25.05.2011 - Olimpiada Niepełnosprawnych w MOSiR,      
- 21.05.2011 - „MYŚLĘ MŁODZIEŻ – MÓWIĘ MŁAWA” EUROPEJSKI 
TYDZIEŃ MŁODZIEŻY 2011 - PODSUMOWANIE  
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- 19.05.2011 - VIII Powiatowy Konkurs Matematyczno-Przyrodniczy SOWA 
w SP Nr 7 w Mławie.  
- 17.05.2011 - Uroczystość wmurowania kamienia węgielnego pod salę 
gimnastyczną przy Szkole Podstawowej Nr 6.  
- 22.06.2011 - Zgromadzenie Wspólników Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego w Mławie.  
- 21.06.2011 - Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej w Mławie.  
- 17.06.2011- Powiatowy Dzień Strażaka - 130lecie OSP Mława.  
-  6.06.2011 - Konferencja kończąca Projekt Mławskiego Centrum Integracji 
Społecznej i Zawodowej pt: „WSPÓLNE DZIAŁANIE – PRZYSZŁOŚĆ 
INTEGRACJI”  
- 15.06.2011 - Obchody 50-lecia święceń kapłańskich Ojca Honoriusz 
Kowalczyka - Poznań.  
- 14.06.2011 - Wypożyczam z domu czyli e-usługi w bibliotece” - 
podsumowanie projektu   
- 12.06.2011 - Uroczystość odsłonięcia Pomnika Jana Pawła II.  
- 11.06.2011 - XII Zawkrzeński Rajd Rowerowy Szlakiem Miejsc Pamięci 
Narodowej  
- 09.06.2011- III Konkurs Wiedzy Ekonomicznej - NBP w Państwowej 
Wyższej Szkole Zawodowej w Mławie.  
- 07.06.2011 - Koncert charytatywny w Szkole Muzycznej w Mławie.   
- 03.06.2011 - Otwarcie Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej.  
- 02.06.2011 - Wizyta przedstawicieli Uniwersytetu Kilis 7 Aralik z miasta 
Kilis w Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Mławie.  
01.06.2011 - "Cała Mława Biega” - Dzień Dziecka 
 
 Odbyły się również następuje konkury i przetargi: 
- Konkurs na wykonanie koncepcji budowy szkolnego placu zabaw przy ZPO Nr 2 w 
Mławie w ramach projektu „Radosna Szkoła”. 
- Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Moje Boisko-     -Orlik 2012” 
na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie. 
- Zamieszczenie ogłoszenia prasowego promującego projekt pn. „Budowa drogi gminnej 
dojazdowej do dzielnicy przemysłowej w Mławie – etap II”. 
- Budowa odcinka sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Ciechanowskiej  
- etap I 
- Organizacja na terenie Uniszek Zawadzkich w dniu 27 sierpnia 2011 r.   IV 
Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą - obrony pozycji Wojska Polskiego w Mławie z roku 1939 
przetarg III  
- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na odcinku ul. Warszawskiej. 
- Wykonanie kosztorysu i planu zagospodarowania placu zabaw dla zadania „Utworzenie 
żłobka na terenie obiektu Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Ewy Szelburg - Zarembiny. P.T. 
- Dostawa i montaż kamienia na nawierzchnię placu wokół pomnika Jana Pawła II. 
- Budowa przedszkola przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie. 
 
Ad. pkt 23 

 
Interpelacje , wolne wnioski i zapytania. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował jakie pisma wpłynęły do Rady Miasta w 
okresie między sesjami : 
- Przedszkole Niepubliczne „Bajkowy Dworek” Jadwiga i Janusz Arent s.c dotyczące 
uchwały jaką Rada podjęła na sesji w miesiącu maju br. w sprawie trybu udzielania i 
rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli wykorzystania 
dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół 
zakładanych i prowadzonych na terenie miasta Mławy przez inne podmioty niż jednostki 
samorządu terytorialnego, Pismo zostało skierowane zgodnie z kompetencjami do 
Burmistrza Miasta. 
- pismo Pani Wiceprezes Sądu Okręgowego w Płocku dotyczące wyboru przez Radę 
ławników na kadencję 2012-2015., 
- pismo złożone przez Pana Zdzisława Chmielewskiego, w którym skarży się na prace 
Przewodniczącego Rady Miasta. 

Jeśli ktoś z radnych chciałby się zapoznać, wymienione dokumenty są dostępne w 
biurze rady. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
prosi o informację nt. : 
- dworca zintegrowanego,  
- kontynuacji prac modernizacji oświetlenia w mieście , 
- powierzchniowe utrwalanie asfaltu, jest dobry okres na rozpoczęcie tych prac, co 
znacząco przedłużyłoby okres korzystania z lokalnych dróg. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
poinformował, że jeśli chodzi o budowę dworca zintegrowanego trwają rozmowy. 
Rozważana jest formuła partnerstwa publiczno-prywatnego i w związku z tym niezbędna 
jest obsługa prawna. Wspólnie z Kancelarią Pana Jacka Nieściora odbyły się rozmowy z 
zainteresowanymi przedsiębiorcami. 
Trwają działania, jednak o szczegółach w dniu dzisiejszym nie mówił, a będzie to na 
pewno realizowane w obecnej kadencji. 
Jeśli chodzi o modernizację oświetlenia planowana była wymiana pewnych elementów, 
ale zwiększyłoby to wskaźnik zadłużenie miasta. Aktualnie trwają poszukiwania bardziej 
skutecznych rozwiązań, które zmniejszyłyby zużycie energii oraz związane z tym koszty 
ponoszone przez miasto. 
 Sprawa dotycząca powierzchniowego utrwalania asfaltu zostanie jest 
analizowana. 
 
Radny Ryszard Prusinowski 
zgłosił na piśmie interpelację w imieniu mieszkańców  ul. Brzozowej, Podbornej oraz 
części ul. Studzieniec, dotyczącej włączenia części ul. Podbornej w rondo na obwodnicy 
północnej.  
 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że wspólnie z Panem Radnych dokonali wizji lokalnej i w 
chwili obecnej nie można nic zrobić , natomiast w przyszłości zostanie będzie to brane 
pod uwagę. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
poruszył sprawę konkursu na prowadzenie pogotowia ratunkowego, z którego odpadł 
Mławski Szpital. Jakie jest stanowisko władz miasta i działania Burmistrza w tej sprawie. 
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Radny Stanisław Gorczewski  
nawiązał do sprawozdania Straży Miejskiej i zasugerował, że rowery jakie zostały 
zakupione dla pracowników powinny być bardziej wykorzystywane do patrolowania 
miasta. 
Jego zdaniem Straż Miejska powinna bardziej zająć się badaniem wykroczeń o 
charakterze porządkowym, a nie z zakresu ruchu drogowego.  
Nie powinna być taka znacząca różnica w statystyce między tymi wykroczeniami. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
jeśli chodzi o pogotowie ratunkowe jest to bardzo ważny aspekt w naszym mieście i 
osobiście jest zaskoczony, że oferta SP. ZOZ w Mławie skierowana przez Pana 
Dyrektora Jacka Białobłockiego nie zyskała przychylności i akceptacji. 
Burmistrz Miasta zgodnie z kompetencjami wspiera Pana Starostę, który jest organem 
dla ZOZ, Dyrektora Szpitala i jest zainteresowany ostatecznym rozstrzygnięciem, które 
nastąpi lada moment. 
 Odnośnie Straży Miejskiej wyjaśnił, że Komendant organizuje służby w oparciu o 
skład osobowy, możliwości sprzętowe i warunki pogodowe.  
Jeśli chodzi o statystyki okazuje się , że mieszkańcy Mławy więcej popełniają wykroczeń 
w ruchu drogowym niż jeśli chodzi o ład, porządek , czy estetykę. Ogromny nacisk 
kieruje na bezpieczeństwo pieszych, tych najmłodszych i osób starszych ponieważ są to 
uczestnicy ruchu drogowego niechronieni. Za przekroczenie prędkości nakładane są 
mandaty i uważa , że nie są to bezsensowne działania. W roku bieżącym nie były 
dokonywane pomiary radarowe i powodu na brak jednoznacznej interpretacji prawnej.  
W związku z tym są wspólne patrole z policją. Od 1 lipca jest otwarcie pierwszego etapu 
monitoringu wizyjnego. Jest to nowoczesny system wyposażony w głośniki i mikrofony, 
które poprawią poczucie bezpieczeństwa. 
Komendant Policji wspólnie z pracownikami policji wyraża ogromną radość i stwierdzają, 
że jest to narzędzie które wyeliminuje akty wandalizmu i będzie w mieście bezpieczniej.    
Skierował słowa uznania również pod adresem mieszkańców, którzy robią wszystko żeby 
nasze miasto było jeszcze piękniejsze. 
 
Przewodniczący ZO Nr 5 Tomasz Chodubski 
zgłosił wniosek dotyczący zaktywizowania Przewodniczących Zarządów Osiedli, którzy 
pełnią funkcję pomocniczą i wspierającą. Skuteczność ich działania zależy od Rady 
Miasta i Burmistrza. 
Uważa , że powinno być zorganizowane oddzielne spotkanie np. z Prezydium Rady, 
Burmistrzem, Przewodniczącymi Komisji. 

Ponadto skierował zapytanie dotyczące parkingów na OKM, które były 
przebudowywane i została ograniczona ilość miejsc poprzez przydzielenia miejsca 
parkingowego dla sklepu z alkoholem. 
 
 Przewodniczący Rady zaproponował złożenie interpelacji na piśmie, a jeśli 
chodzi o spotkania z Przewodniczącymi Zarządów Osiedli są takie praktykowane i 
odpowiedzialny jest za to Wiceprzewodniczący Rady Radny Leszek Ośliźlok. 
 
Naczelnik Wydziału GKiM poinformowała, że miejsca parkingowe były wykonywane na 
podstawie projektu technicznego zatwierdzonego przez odpowiednie organy. Jeśli chodzi 
o szczegóły należy sprawdzić , prawdopodobnie zostało wykupione i opłacone miejsce 
do parkowania na wyłaczność przez ten podmiot gospodarczy. 
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Mieszkaniec Miasta Henryk Sławuta 
uważa, że osoba zabierająca głos publicznie powinna mówić rzeczowo. 
Zaznaczył, że jego wypowiedź będzie kierowana do Pana Burmistrza Miasta. Odniósł się 
jako były przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa do monitoringu, którego wcześniej nie 
udało się w mieście wprowadzić. Aktualnie jest on na etapie wdrożenia i jest jako 
mieszkaniec bardzo dumny. Monitoring jest to ochrona bezpieczeństwa sklepów, domów 
, samochodów, a przede wszystkim ochrona ludzi starszych i wielu innych rzeczy. 
Jako były samorządowiec, mieszkaniec tego miasta przekazał Burmistrzowi Miasta słowa 
podziękowania. 

Druga sprawa to sprawa parku miejskiego, który powinien spełniać rolę ogrodu 
miejskiego. Takiej roli przez długie lata nie spełniał, dzisiaj właśnie spełnia i z tego 
ogrodu korzysta bardzo dużo mieszkańców naszego miasta i nie tylko. Uważa , że jest to 
wizytówka miasta. Jest tam również muszla koncertowa oraz plac zabaw dla dzieci, z 
którego korzysta mnóstwo dzieci. Jest tam wspaniała atmosfera i czas wolny spędza 
wiele osób. 

Trzecia sprawa to ul. Bagno i hala sportowa , boisko wielofunkcyjne oraz parkingi 
wzdłuż tej ulicy. Kolejna inwestycja jaka została wykonana na rzecz mieszkańców to 
zagospodarowanie skweru przy ul. Długiej, który wykorzystywany jest również przez 
osoby spoza Mławy. 
Za wszystkie prace wykonane w granicach Osiedla Nr 1, które służą również wszystkim 
mieszkańcom Mławy serdecznie w imieniu własnym i mieszkańców podziękował. Jako 
mławianin i były samorządowiec jest dumny z takiego Burmistrza, dumni są również 
mieszkańcy miasta, co pokazał wynik wyborów. Życzył dalszej owocnej pracy na rzecz 
miasta. 
 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
podziękował za pozytywną ocenę inwestycji jakie wykonywane są w centrum miasta oraz 
innych jego dzielnicach. Dalej będzie pracował na rzecz miasta i jego mieszkańców i 
dołoży wszelkich starań , aby nasze miasto było piękniejsze i bezpieczniejsze.  
 
 
Ad. pkt 17 

 
 Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Wasiłowski zakończył obrady VII sesji szóstej  kadencji o godz.17.30 
słowami : 

 

 

          „ Z A M Y K A M   O B R A D Y  VII 

             S E S J I   R A D Y  M I A S T A ” 

 
 
 
 
Protokolant:                                                          Przewodniczący Rady Miasta 
Katarzyna Kulesza                          

                                                                       inż. Krzysztof Wasiłowski  
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